
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
24. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 1. 2. 2018, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand 
Jakša, ga. Melita Kmet Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, 
ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. Peter Štukelj in ga. Darja Zamida Pečavar. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Natalija Kastelec – višji svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Albin Kregar – direktor JP CeROD d.o.o. (k točki 5), 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Andreja Milavec – Belokranjec.  
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je uvodoma ugotovila, da je na seji prisotnih vseh 14 članov 
občinskega sveta.  
Predlagala je spremembo dnevnega reda, in sicer, obravnava 6. točke dnevnega reda se iz 
skrajšanega postopka spremeni v prvo obravnavo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št.  032-1/2018-5: 
Sprejme se dnevni red 24. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, s spremembo 
postopka obravnave 6. točke: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 23. redne seje občinskega sveta. 
3. Obravnava in sprejem predloga Programa dela Občinskega sveta Občine Semič v letu 

2018. 
4. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Semič – PRVA OBRAVNAVA. 
6. Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

Javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj – PRVA OBRAVNAVA. 



 

 

2 
 

 
7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2018 – 

DRUGA OBRAVNAVA. 
8. Obravnava in sprejem predloga Odloka o postopkih in merilih za sofinanciranje 

letnega programa športa v Občini Semič – DRUGA OBRAVNAVA. 
9. Obravnava in sprejem predloga Odloka o pokopališkem redu v Občini Semič – PRVA 

OBRAVNAVA. 
10. Obravnava in sprejem predloga Pravilnika o vrednotenju in sofinanciranju 

socialnovarstvenih programov, programov v turizmu in programov ostalih društev v 
Občini Semič. 

11. Obravnava in sprejem predloga Pravilnika o vrednotenju in sofinanciranju programov 
ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Semič. 

12. Poročilo o dodeljenih sredstvih za sofinanciranje obnove kulturne dediščine, obnove 
fasad na objektih v Občini Semič in o dodelitvi enkratne denarne pomoči mladim 
družinam pri prvem reševanju stanovanjskega problema v letu 2017. 

13. Poročilo o dodeljenih sredstvih za sofinanciranje izvedbe individualnih kanalizacijskih 
priključkov na javno kanalizacijo v Občini Semič v letu 2017 in o dodeljenih sredstvih za 
sofinanciranje nakupa in vgradnje malih čistilnih naprav v Občini Semič v letu 2017. 

14. Pobude in vprašanja članov sveta. 
15. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-1/2018-5  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-1/2018-6:    
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 

Sklep št. 032-1/2018-6 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 23. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-1/2018-7: 
Sprejme se zapisnik 23. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-1/2018-7 je sprejet. 
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Ad. 3) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
SEMIČ V LETU 2018 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala, da se dodatno v program dela uvrsti obravnava 
Strategije razvoja turizma v destinaciji Bela krajina 2018 – 2022. Prva obravnava strategije se 
opravi v marcu in druga v maju. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali, da se v 
program dela uvrsti obravnava ocene možnosti in potreb izgradnje doma starejših v Semiču. 
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se na seji v mesecu maju opravi razprava o možnostih in 
ukrepih, ki bodo mlade prepričali, da ostanejo v Semiču.  
 
Županja je zaključila razpravo in predlog programa dela s pripombami dala na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 032-1/2018-8: 
Sprejme se Program dela Občinskega sveta Občine Semič v letu 2018 z naslednjimi 
dopolnitvami: 
- v marcu se opravi prva obravnava Strategije razvoja turizma v destinaciji Bela krajina 

2018 – 2022, 
- v maju se opravi druga obravnava Strategije razvoja turizma v destinaciji Bela krajina 

2018 – 2022, 
- razprava o ukrepih občine, prijaznejše mladim (stanje, primerih dobrih praks) se opravi 

v mesecu maju, 
- v juliju se opravi obravnava ocene možnosti in potreb za izgradnjo doma starejših v 

Semiču. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-1/2018-8 je sprejet. 
 

Ad. 4) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila aktivnosti občine. Predstavila je 
aktivnosti na projektu Misterion ter aktivnosti na izgradnji kanalizacije v Vavpči vasi. 
Svetnikom je podala tudi informacijo o odkupu zemljišč v PSC Vrtača. Geodetska odmera 
zemljišča je pravnomočna, dogovorjena pa je tudi cena s prodajalko. Trenutno je v prevodu 
kupoprodajna pogodba.  
Kar zadeva odškodnine  zaradi napake, ki je nastala zaradi zamude roka za podajo predloga 
za nadaljevanje pravdnega postopka, v zadevi Motvoz, postopek še vedno ni zaključen.  
CeROD: županja je pojasnila, da je za 12.2.2018 sklican sestanek belokranjskih občin in 
komunal, na temo odlaganja in obdelave odpadkov.  
3. razvojna os: 11.12.2017 je bil objavljena Državni prostorski načrt za odsek Maline – 
Metlika – Črnomelj jug.  7. 2. 2018 je sklican sestanek Odbora za spremljanje aktivnosti za 
gradnjo, na spletni strani DARS-a pa je objavljen semafor z ažurnimi podatki, ki prikazuje 
aktivnosti na celotni 3. razvojni osi. Občina je sredstva za razvoj regij, ki so ji bila dodeljena v 
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višini 820.369 EUR v celoti namenila za projektiranje 3. razvojne osi, skupno pa je za to 
aktivnost s strani regije namenjenih 2 mio EUR. Sredstva, ki so bila občini dodeljena na 
podlagi dogovora za razvoj regij se bila sicer v prvi obravnavi proračuna predvidena za 
izgradnjo kanalizacije Vavpča vas – Sadinja vas – Trata, vendar pa je eden izmed pogojev 
koriščenja sredstev izvedba investicije, ki bi zajela celotno aglomeracijo Semič. Celotna 
vrednost investicije je ocenjena na 5.7 mio EUR, občina pa bi morala iz lastnih sredstev 
zagotoviti 4.8 mio EUR, kar v predvidenem izvedbenem načrtu 2019 – 2021 ni možno. Zaradi 
navedenega je občina celotna sredstva namenila za projektiranje 3. razvojne osi, investicije v 
izgradnjo kanalizacije pa bodo izvedene po fazah, v skladu z razpoložljivimi viri. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Ker v proračunu za leto 2018 ni 
planiranih sredstev za izgradnjo kanalizacij je člane zanimalo, kdaj občina planira zgraditi vso 
potrebno kanalizacijsko omrežje. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je Ministrstvo za okolje in prostor pripravilo 
predlog noveliranih aglomeracij, na podlagi katerega bo pripravljen osnutek novega 
Operativnega programa odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. V predlogu se 
aglomeracija Semič, ki sega od Kota do Oskoršnice, zmanjšuje le na del ožjega Semiča, 
naselja Moverna vas, Krupa, Kal in Štrekljevec pa niso več zajeta v predlogu aglomeracij. V 
kolikor bo prišlo s strani evropske komisije do potrditve noveliranih aglomeracij bo občina, 
po proračunskih zmožnostih, pričela z gradnjo tistih odsekov, ki bodo glede na število 
priključkov smiselni. 
 
G. Miha Mihelčič je vprašal, ali je izdelana projektna dokumentacija za izgradnjo priključka in 
za postavitev avtobusnega postajališča ob državni cesti v Nestoplji vasi. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je projektno dokumentacijo že leta 2009 
izdelala Direkcija RS za ceste, do izvedbe pa ni prišlo, saj se lastnik zemljišča ni strinjal z 
izgradnjo. Občina bo vzpostavila stik z novim lastnikom, ki je zemljišča dobil na podlagi 
dedovanja in skušala dogovoriti nakup zemljišča. Po dedovanju je bila novemu lastniku 
poslana namera občine glede zemljišča, vendar pa občina ni prejela odgovora. 
 
Ga. Petra Štuklja je zanimalo, ali je znana končna cena sanacije muzejske hiše. 
 
Županja je odgovorila, da se predračunska vrednost, glede na ocene, ne bo spremenila.  
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O RAVNANJU S KOMUNALNIMI ODPADKI V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 

 
G. Albin Kregar, direktor JP CeROD, je predstavil gradivo. Sprememba odloka je predlagana z 
namenom, da bo omogočena izvedba poračunavanja previsoko zaračunanih storitev v letu 
2017. Izvedba poračuna je predvidena v aprilu 2018, pred tem morajo biti spremenjeni 
odloki vseh občin, potrjen pa mora biti tudi elaborat cen, ki ga bo svet županov JP CeROD 
obravnaval 20. 2. 2018. 
Glede na razpravo na seji odbora za gospodarstvo je bila pripravljena sprememba 2. 
odstavka 35. člena, saj je odbor izrazil bojazen, da je predmet poračunavanja lahko tudi 
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negativna razlika v ceni. S spremembo vsebine pa je predmet poračunavanja izključno 
pozitivna razlika višja od 10 %. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor se strinja s spremembo 
gradiva in predlaga sprejem odloka za prvo obravnavo. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2014-21: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Semič v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-03/2014-21 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA D.O.O. ČRNOMELJ – PRVA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila gradivo. Glavni razlog predlagane spremembe 
odloka je stalna zaposlitev geodeta na komunali, ki bi bil odgovorni geodet in komunala, za 
namen potrjevanja in oddajanja geodetskih elaboratov na GURS, ne bi rabila najemati 
zunanjih izvajalcev.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem 
predlaganega gradiva. 
 
Predlog sklepa št. 014-03/2011-14: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi Javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj v predlagani vsebini za prvo 
obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 014-03/2011-14 je sprejet. 

 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2018 – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila gradivo. Predlog proračuna za leto 2018 za 
drugo obravnavo je za 200.000 EUR nižji, kot je bil predlog v prvi obravnavi. V prvi obravnavi 
je bila v proračunu planirana izgradnja kanalizacije Vavpča vas – Sadinja vas – Trata v višini 
300.000 EUR, za kar naj bi občina pridobila sredstva iz Dogovora za razvoj regij. Občina bi bila 
upravičena do sredstev, v kolikor bi v investicijo zajela celotno aglomeracijo Semič. Celotna 
vrednost investicije je ocenjena na 5.7 mio EUR, občina pa bi morala iz lastnih sredstev 
zagotoviti preko 4.8 mio EUR, kar pa v izvedbenem načrtu 2019 – 2021 ni možno. Investicija 
je bila v drugi obravnavi v celoti umaknjena iz proračuna, občina pa je sredstva Dogovora za 
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razvoj regij v celoti namenila za projektiranje 3. razvojne osi. Glede na prvo obravnavo pa je 
na prihodkovni strani planiranih 100.000 EUR prihodkov več, kar je bilo v celoti namenjeno 
investicijam. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je občina v predpisanem roku prejela dva 
amandmaja, in sicer, amandma Petra Štuklja v imenu stranke N.Si Občinski odbor Semič in 
amandma liste Ni nam vseeno. Županja je predstavila amandmaje. 
 
Amandma št. 1 – N.Si Občinski odbor Semič: 
- Iz postavke 2080 -  materialni stroški za reprezentanco, se 1.000 EUR prerazporedi 

Konjerejskemu društvu Semič in Društvu rejcev drobnice Bele krajine, vsakemu po 500 

EUR.  

- Iz  postavke 4250 – investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov, se sredstva v 

višini 70.000 EUR prerazporedi na postavko 4080 – gradnja in investicijsko vzdrževanje 

lokalnih cest in javnih poti, na konto 42040265, z namenom zagotovitve sredstev za 

obnovo ceste v vasi Omota.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da se ne strinja s predlaganim amandmajem, saj 
društvo ne sme imeti svoje postavke v proračunu. Vsa sredstva, ki jih društva prejmejo iz 
proračuna občina morajo biti društvu dodeljena z razpisom. Prav tako je povedala, da se ne 
strinja s podatkom, da je med člani Konjerejskega društva Semič nezadovoljstvo glede 
financiranje občine, saj člani očitno ne razpolagajo s pravimi podatki. Svetnikom je 
predstavila tabelo sofinanciranja Konjerejskega društva Semič od leta 2010 do leta 2017 in 
tabelo sofinanciranja primerljivega medobčinskega društva, ki s svojim programom vsako 
leto pridobi sredstva preko javnega razpisa. Konjerejsko društvo se je na javni razpis 
nazadnje prijavilo leta 2012. Konjerejsko društvo Semič je od leta 2010 od Občine Semič 
prejelo 4.320 EUR proračunskih sredstev. Društvo se je na razpis prijavilo leta 2010, 2011 in 
2012, sredstev razpisa za leto 2012 niso črpali. Predstavila je tudi sofinanciranje s strani 
Občine Črnomelj in Občine Metlika. V Občini Črnomelj je društvo v lanskem letu prejelo 400 
EUR sredstev, v Občini Metlika pa je društvo v letih 2009 – 2011 prejelo 1.400 EUR, po letu 
2011 se društvo ni več prijavilo na razpise Občine Metlika. Primerljivo medobčinski društvo iz 
Bele krajine, ki se od leta 2010 vedno prijavi na javni razpis je iz občinskega proračuna 
prejelo 3.921,44 EUR sredstev. Županja je poudarila, da se mora društvo prijaviti na občinski 
razpis, drugače ne more črpati sredstev občinskega proračuna. 
S predlogom, da se iz vzdrževanja športnih objektov prerazporedi 70.000 EUR na preplastitve 
javnih poti in se ne izvede nadkritja balinišča v Semiču, se ne strinja, saj je kot županja dolžna 
gledati na vse občane v občini, tudi na starejše, ki so v občini močno zastopani. 
 
Amandma št. 2 – Lista Ni nam vseeno: 
- Sredstva iz podkonta 42040150 – novogradnja – športna igrišča se zmanjšajo v višini 

60.000 EUR. Povečajo se sredstva na podkontu 42040265 – rekonstrukcije in adaptacije  

- preplastitve cest v letu 2018 v višini 30.000 EUR in na podkontu 40250308 – tekoče 

vzdrževanje drugih objektov – vzdrževanje lokalnih cest v višini 30.000 EUR.  

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila da amandma št. 2 razporeja sredstva iz istega 
podkonta kot amandma št. 1, razlika je le v višini, lista prerazporeja le 60.000 EUR sredstev, 
stranka N.Si OO Semič pa za 10.000 EUR več.  
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Predlagatelje amandmajev je pozvala k morebitni spremembi že vloženih amandmajev.  
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je predlagal spremembo amandmaja št. 1. 
Spremenjen amandma št. 1 (št. 410-09/2017-24):  
- Iz postavke 2080 -  materialni stroški za reprezentanco, se 1.000 EUR prerazporedi 

podkonto 41021711 – kompleksne subvencije v kmetijstvu – pomoč za ohranjanje in 

razvoja kmetijstva, za društva.  

- Drugi del amandmaja ostane nespremenjen.  

 
G. Danijel Golobič je predlagal spremembo amandmaja št. 2. 
Spremenjen amandma št. 2 (410-09/2017-25): 
- Sredstva iz podkonta 42040150 – novogradnja – športna igrišča se zmanjšajo v višini 

60.000 EUR. Za 60.000 EUR se povečajo sredstva na podkontu 42040265 – rekonstrukcije 

in adaptacije  - preplastitve cest v letu 2018. 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je na spremenjen amandma predlagatelja Petra Štuklja, skladno 
z 91. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Semič, vložila svoj amandma.   
 
Amandma županje na amandma Petra Štuklja k Predlogu Odloka o proračunu Občine 
Semič za leto 2018 (št. 410-09/2017-26): 
V računu financiranja se pri zadolževanju podskupina 500 – Domače zadolževanje poviša za 

100.000 EUR (iz 833.274 EUR na 933.000 EUR), in sicer v okviru kontov 5001 – Najeti krediti 

pri poslovnih bankah in 5003 – Najeti krediti pri drugih domačih kreditodajalcih, kot sledi:   

- podkonto 50010101 – Najeti krediti pri poslovnih bankah – dolgoročni kredit se poviša 

za 35.000 EUR (iz 700.000 EUR na 735.000 EUR) 

- podkonto 50030701 – Najeti krediti pri državnem proračunu – dolgoročni krediti – 

MGRT po 23. členu ZFO-1 – povratna sredstva se poviša za 65.000 EUR (iz 133.274 

EUR na 198.274 EUR). 

V bilanci prihodkov in odhodkov se na odhodkovni strani na področju porabe 13 – PROMET, 

PROMETNA INFRASTRUKTURA IN KOMUNIKACIJE, proračunski postavki 4080 – Gradnja in 

investicijsko vzdrževanje lokalnih cest in javnih poti poviša podkonto št. 42040265 – 

Preplastitev cest v letu 2018 za 100.000 EUR (iz 47.000 EUR na 147.000 EUR). 

Glede na povečanje odhodkov se poveča proračun Občine Semič za leto 2018 na odhodkovni 

strani bilance prihodkov in odhodkov za 100.000 EUR (iz 5.157.394,00 EUR na 5.257.394,00 

EUR). 

Skladno z navedeno spremembo se ustrezno uskladi Načrt razvojnih programov, in sicer: 

- projekt št. OB109-18-0001 – Preplastitev cest v letu 2018 se v letu 2018 poviša za 

100.000,00 EUR (iz 47.000,00 na 147.000,00 EUR).  

Uskladi se tudi Dokument identifikacije investicijskega projekta za investicijo »Preplastitev 

cest v letu 2018«, katerega je pripravila Mateja Kambič dne 28. 12. 2017 in potrdila županja 

Polona Kambič s Sklepom o potrditvi DIIP, št. 371-39/2017-2 dne 9.1.2018. 

Glede na navedeno se spremeni prvi odstavek 11. člena Odloka o proračunu Občine Semič za 

leto 2018, ki na novo glasi:  

»Za kritje presežkov odhodkov nad prihodki v bilanci prihodkov in odhodkov, presežkov 

izdatkov nad prejemki v računu finančnih terjatev in naložb ter odplačila dolgov v računu 

financiranja se občina za proračun leta 2018 lahko zadolži do višine 933.274,00 eurov.« 
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G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj:  Večinsko mnenje članov odbora 
je, da je investicija v nadkritje balinišča previsoka. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora niso glasovali o 
amandmajih, je pa bila večina članov proti postavitvi nadstreška nad baliniščem. 
Pojasnil je  tudi, da je proti zadolževanju, ki bi bilo tudi na račun balinišča. 
 
Županja ga, Polona Kambič je zaključila razpravo in prvo dala na glasovanje amandma, ki ga 
je vložila na amandma Petra Štuklja. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-27: 
Sprejme se amandma županje na amandma Petra Štuklja k predlogu Odloka o proračunu 
Občine Semič za leto 2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 6 ZA 
  7 PROTI 
Sklep št. 410-09/2017-27 ni sprejet. 
 
Ker amandma županje ni bil sprejet je dala na glasovanje spremenjen amandma, ki ga je 
vložil Peter Štukelj. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-28: 
Sprejme se amandma k Predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2018 za drugo 
obravnavo, predlagatelja Petra Štuklja – N.Si Občinski odbor Semič, v naslednji vsebini: 
- V bilanci prihodkov in odhodkov se na odhodkovni strani pri proračunskem porabniku 

103 – ŽUPAN na področju porabe 01 – POLITIČNI SISTEM, proračunska postavka 2080 – 
materialni stroški za reprezentanco zmanjša za 1.000 EUR (iz 9.550 EUR na 8.550 
EUR).   
Ta sredstva se prerazporedijo na proračunskega porabnika 104 – OBČINSKA UPRAVA, 
področje porabe 11 – KMETISTVO GOZDARSTVO IN RIBIŠTVO na podkonto 
41021711/3090 – Kompleksne subvencije v kmetijstvu – pomoči za ohranjanje in razvoj 
kmetijstva (iz 30.000 EUR na 31.000 EUR).  
Sredstva v višini dodatnih 1.000 EUR se v okviru javnega razpisa za dodelitev pomoči 
za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in podeželja v občini Semič namenijo 
za društva oz. ukrep 3 - Pomoč za zagotavljanje tehnične podpore v kmetijskem in 
gozdarskem sektorju. 

- V bilanci prihodkov in odhodkov se na odhodkovni strani pri proračunskem porabniku 
104 – OBČINSKA UPRAVA na področju porabe 18 – KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE 
ORGANIZACIJE, podkonto št. 42040150/4250 – Novogradnje - športna igrišča zmanjša 
za 70.000 EUR (iz 80.000 EUR na 10.000 EUR). 
Ta sredstva se prerazporedijo na področje porabe 13 – PROMET, PROMETNA 
INFRASTRUKTURA IN KOMUNIKACIJE na podkonto št. 42040263/4080 – Rekonstrukcije 
in adaptacije – preplastitev cest v letu 2018 (iz 47.000 EUR na 117.000 EUR). Dodatna 
sredstva se namenijo za preplastitev ceste na Omoti. 
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Skladno z navedeno spremembo se ustrezno uskladi Načrt razvojnih programov, in sicer: 
- projekt št. OB109-11-0015 – Športni objekti se v letu 2018 zniža za 70.000,00 EUR (iz 

80.000,00 na 10.000,00 EUR).  
- projekt št. OB109-18-0001 – Preplastitev cest v letu 2018 se v letu 2018 poviša za 

70.000,00 EUR (iz 47.000,00 na 117.000,00 EUR).  
 

Uskladi se tudi Dokument identifikacije investicijskega projekta za investicijo »Preplastitev 
cest v letu 2018«, katerega je pripravila Mateja Kambič dne 28. 12. 2017 in potrdila 
županja Polona Kambič s Sklepom o potrditvi DIIP, št. 371-39/2017-2 dne 9.1.2018. « 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 8 ZA 
  5 PROTI 
Sklep št. 410-09/2017-28 je sprejet. 
 
Ker je bil amandma Petra Štuklja sprejet je g. Danijel Golobič umaknil amandma liste Ni nam 
vseeno.   
 
Županja je sprejela predlagani umik amandmaja in dala na glasovanje Odlok o proračunu s 
sprejetim amandmajem. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-29: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o proračunu Občine Semič za leto 2018 s 
sprejetim amandmajem predlagatelja Petra Štuklja – N.Si Občinski odbor Semič za drugo 
obravnavo in se ga pošlje v objav v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-09/2017-29 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-30: 
Potrdi se kadrovski načrt proračuna Občine Semič za leto 2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-09/2017-30 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-26/2017-5: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 478-26/2017-5 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O POSTOPKIH IN MERILIH ZA 
SOFINANCIRANJE LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 



 

 

10 
 

Ga. Beti Pintarič je predstavila gradivo. Odlok je bil po sprejemu v prvi obravnavi dan v javno 
obravnavo na spletno stran občine. Pripombe in predloge na predlog odloka je bilo mogoče 
oddati do 16. 1. 2018. V predpisanem času je prispela le pripomba Društva za jadralno 
padalstvo Cumulus, ki je  v gradivu tudi priložena, priložen je tudi odgovor. Pripomba v 
odloku ni bila upoštevana. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor se je seznanil z gradivom in 
predlagal sprejem odloka. 
 
Predlog sklepa št. 007-04/2017-7: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o postopkih in merilih za sofinanciranje letnega 
programa športa v Občini Semič v predlagani vsebini za drugo obravnavo in se ga objavi v 
Uradnem listu RS.  
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-04/2014-7 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O POKOPALIŠKEM REDU V OBČINI 
SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil gradivo. Bistvene novosti novega odloka so, da je potrebno  za 
vsa pokopališča v Občini Semič zagotoviti upravljavca. Do sedaj se je pokopališka dejavnost 
pogodbeno izvajala le na pokopališčih v Semiču in Črmošnjicah. V 4. členu odloka je 
določeno, da se upravljanje pokopališč izvaja v eni od možnih oblik zagotavljanja javne 
službe, in sicer s podelitvijo koncesije na podlagi javnega razpisa. Ostale spremembe so 
predvsem uskladitev določil ter terminologije z novim Zakonom o pogrebni in pokopališki 
dejavnosti. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali sprejem 
odloka za prvo obravnavo. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti:  
Člane odbora je zanimalo naslednje: 
- Ali je na katerem od pokopališč predviden prostor za raztros pepela? 
- Glede na navedbe 17. člena je določena obvezna uporaba mrliške vežice. Kakšne so 

kazenske sankcije v primeru neupoštevanja določil 17. člena? 
- Kako, kdaj in na kakšen način bodo urejena razmerja med občino in lastnikom 

pokopališč, kateri je v več primerih cerkev? 
 
G. Ferdinanda Jakšo je  zanimalo, ali bo le en koncesionar za vsa pokopališča v občini? 

 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se za 27. člen doda nov člen, ki bo določal, da je za opuščene 
grobove pokojnih, ki so pomembni za občino, državo ali širše, dolžna skrbeti občina in se 



 

 

11 
 

grobov ne sme odstraniti iz pokopališča, kar se je v preteklosti že zgodilo. Zanimalo ga je 
tudi, zakaj je prepovedana gradnja novih grobnic.  
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je predlagala, da bi bilo potrebno definirati, kaj pomeni grobnica. 
 
G. Danijel Golobič je predlagal, da se kataster grobov javno objavi na vsakem pokopališču, in 
sicer s podatki, ki so lahko javno dostopni.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnil, da bo za vsa pokopališča potrebno vzpostaviti 
kataster grobov, občina ima v proračunu za vzpostavitev že predvidena sredstva. Glede 
lastništva pokopališč je bila tema zelo aktualna ob sprejemu novega Zakona o množičnem 
vrednotenju nepremičnin. Dejstvo je, da bomo vse občine morale urediti lastništvo na 
pokopališčih. Način ureditve lastništva pa še ni določen, ali bo šlo za najemno ali za 
kupoprodajno pogodbo. 
Na vprašanje g. Jakše je pojasnila, da bo za vsa pokopališča v občini en koncesionar. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da je obvezna uporaba mrliške vežice določena z zakonom in je 
obvezna na pokopališčih z mrliško vežico, odgovornost za neupoštevanje 17. člena nosi 
izvajalec pogrebnih storitev. Glede gradnje grobnic je pojasnil, da gradnja ni dovoljena zaradi 
potrate prostora.  
Glede objave evidence grobov je pojasnil, da bo preveril, ali je evidenco možno javno objaviti 
in v primeru, da je objava možna, bo v 19. členu, kjer so navedene obveznosti upravljavca 
pokopališča, dodana tudi alineja glede obvezne javne objave evidence na pokopališču.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa s pripombami svetnikov 
dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2018-2: 
Sprejme se predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Semič v predlagani vsebini za 
prvo obravnavo z naslednjimi pripombami: 

- pri 27. členu (opustitev groba) se doda nov, 6., odstavek, ki bi določal, da je za 
opuščen grob pokojnika, ki je pomemben za občino, državo ali širše, dolžna skrbeti 
občina in se groba ne sme odstraniti iz pokopališča, 

- črta se 2. odstavek 28. člena (»Gradnja novih grobnic na pokopališčih ni dovoljena«), 
- v 19. členu se doda, da je obveznost upravljavca pokopališča tudi objava evidence 

grobov na pokopališču, in sicer, če je zakonsko to dovoljeno. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-03/2018-7 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PRAVILNIKA O VREDNOTENJU IN 
SOFINANCIRANJU SOCIALNOVARSTVENIH PROGRAMOV, PROGRAMOV V TURIZMU IN 
PROGRAMOV OSTALIH DRUŠTEV V OBČINI SEMIČ 

 
Ga. Renata Bukovec je predstavila gradivo. Glede na priporočilo notranje revizije je potrebno 
spremeniti obstoječi pravilnik. Bistvene spremembe novega pravilnika, v primerjavi s starim, 
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se nanašaj predvsem na pogoje, ki jim morajo izpolnjevati izvajalci letnih programov in na 
merila. Na novo pa je v pravilniku dodano določilo, da društvo, ki pridobi sredstva za 
prijavljene programe iz drugih proračunskih virov, za isti program ne more kandidirati na 
razpis po tem pravilniku.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem pravilnika. 
 
Predlog sklepa št. 007-01/2018-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Pravilnik o vrednotenju in sofinanciranju 
socialnovarstvenih programov, programov v turizmu in programov ostalih društev v Občini 
Semič v predlagani vsebini. Pravilnik se objavi v Uradnem listu RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 007-01/2018-2 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PRAVILNIKA O VREDNOTENJU IN 
SOFINANCIRANJU PROGRAMOV LJUBITELJSKE KULTURNE DEJAVNOSTI V OBČINI SEMIČ 

 
Ga. Renata Bukovec je predstavila gradivo. Glede na priporočilo notranje revizije je potrebno 
spremeniti obstoječi pravilnik. Bistvene spremembe novega pravilnika, v primerjavi s starim, 
se nanašaj predvsem na pogoje, ki jim morajo izpolnjevati izvajalci letnih programov in na 
merila. Na novo pa je v pravilniku dodano določilo, da društvo, ki pridobi sredstva za 
prijavljene programe iz drugih proračunskih virov, za isti program ne more kandidirati na 
more kandidirati na razpis po tem pravilniku.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem pravilnika. V 
pravilnik je dodano tudi merilo, redno nastopanje na prireditvah občinskega pomena. 
 
Predlog sklepa št. 007-02/2018-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Pravilnik o vrednotenju in sofinanciranju programov 
ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Semič v predlagani vsebini. Pravilnik se objavi v 
Uradnem listu RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 007-02/2018-2 je sprejet. 
 

Ad. 12) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE OBNOVE KULTURNE 
DEDIŠČINE, OBNOVE FASAD NA OBJEKTIH V OBČINI SEMIČ IN O DODELITVI ENKRATNE 
DENARNE POMOČI MLADIM DRUŽINAM PRI PRVEM REŠEVANJU STANOVANJSKEGA 
PROBLEMA V LETU 2017 

 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila gradivo o dodeljenih sredstvih v letu 2017.  
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1. Javni razpis za sofinanciranje obnove kulturne dediščine na območju Občine Semič za 
leto 2017 

RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2017-9: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
pomočeh za sofinanciranje obnove kulturne dediščine na območju Občine Semič za leto 
2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-10/2017-9 je sprejet. 
 
2. Javni razpis za dodelitev enkratne denarne pomoči mladim družinam pri prvem 

reševanju stanovanjskega problema v letu 2017 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 3520-1/2017-25: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodelitvi 
enkratne denarne pomoči mladim družinam pri prvem reševanju stanovanjskega problema 
v letu 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 3520-1/2017-25 je sprejet. 
 
3. Javni razpis za sofinanciranje obnove fasade na objektih v Občini Semič za leto 2017 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-4/2017-17: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
pomočeh za sofinanciranje obnove fasad na objektih v Občini Semič za leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-4/2017-17 je sprejet. 
 

Ad. 13) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE IZVEDBE 
INDIVIDUALNIH KANALIZACIJSKIH PRIKLJUČKOV NA JAVNO KANALIZACIJO V OBČINI SEMIČ 
V LETU 2017 IN O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE NAKUPA IN VGRADNJE 
MALIH ČISTILNIH NAPRAV V OBČINI SEMIČ V LETU 2017 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil gradivo o dodeljenih sredstvih v letu 2017. 
 
RAZPRAVA:  
G. Peter Štukelj je vprašal, zakaj pri poročilih niso objavljeni podatki o prejemnikih sredstev. 
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G. Boštjan Ogulin je povedal, da so podatki o prejemnikih sredstev javni, zato bo vsem 
svetnikom poslal tabele, kjer bodo vidni tudi podatki o prejemnikih.  
 
1. Poročilo o dodeljenih sredstvih za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih komunalnih 

čistilnih naprav v Občini Semič za leto 2017 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-5/2017-19: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
nepovratnih finančnih sredstvih za nakup in vgradnjo malih komunalnih čistilnih naprav v 
Občini Semič za leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 410-05/2017-19 je sprejet. 
 
2. Poročilo o dodeljenih sredstvih za sofinanciranje izvedbe individualnih kanalizacijskih 

priključkov na javno kanalizacijo v Občini Semič v letu 2017 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-6/2017-19: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
nepovratnih finančnih sredstvih za izvedbo individualnih kanalizacijskih priključkov na 
javno kanalizacijo v Občini Semič za leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 410-06/2017-19 je sprejet. 
 

Ad. 14) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Peter Štukelj je opozoril na slabo stanje pločnika do Iskre, saj pločnik ni prijazen invalidom 
in mladim družinam z vozički. Vprašal je tudi, kaj se dogaja s čistilno napravo na Krvavčjem 
Vrhu, ki v zadnji časih močno zaudarja. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je glede pločnika do Iskre odgovorila, da se občina zaveda, da je 
pločnik nujno potrebne obnove, vendar je za to potrebnih 100.000 EUR sredstev, ki jih 
občina trenutno nima. V novem mandatnem obdobju bo potrebno resno razmisliti o 
umestitvi obnove pločnika v NRP. 
 
G. Boštjan Ogulin je povedal, da bo upravljavcu čistilne naprave naročeno, da preveri 
delovanje čistilne naprave na Krvavčjem Vrhu. 
 
Ga. Dina Plut je opozorila na slabo stanje ceste od Metliške ceste 5 do Metliške ceste 9. 
Nujno bi bilo sanirati udarne jame. 
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Ga. Darja Zamida Pečavar je opozorila, da še vedno niso zamenjane žarnice na javni 
razsvetljavi v Srednji vasi, popravljen pa ni niti drog javne razsvetljave, ki je pri hišni številki 
Srednja vas 19 močno poškodovan.  
 

Ad. 15) RAZNO 

 
Ni bilo razprave. 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 18.40. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


